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Protokół II Posiedzenia 

Wydziałowej Rady Studentów Collegium Medicum 

Uniwersytetu Zielonogórskiego 

- kadencji 2022/2023– 

 

Data 27.07.2023, Godzina 20:00 – POSIEDZENIE ZDALNE 

 

 

Otworzenie obrad 

Obrady otworzył Przewodniczący III kadencji Wydziałowej Rady Studentów Collegium 

Medicum - Miłosz Korczak. W posiedzeniu wzięło udział 10 z 11 uprawnionych członków: 

 

1. Miłosz Korczak  

2. Kacper Łuszczki  

3. Izabella Cholewińska  

4. Paloma Staniszewska 

5. Jacek Stelmaszczyk  

6. Arkadiusz Gwara  

7. Natalia Torz  

8. Michał Dąbrowski  

9. Anna Nicałek  

10. Jan Nicikowski  

 

oraz zaproszony Delegat Kierunku (DK): Mateusz Mroziński- fizjoterapia. 
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1) Przywitanie 

Prowadzący posiedzenie stwierdził kworum, przywitał uczestników oraz przedstawił plan 

posiedzenia. 

 

Plan Posiedzenia 
1) Przywitanie. 

2) Przyjęcie planu posiedzenia. 

3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia. 

4) Spotkanie z Władzami Rektorskimi i Dziekańskimi w sprawie godzin rektorskich. 

5) Sprawa regulaminu wyjazdu Science Camp Nauka dla Zdrowia 2023. 

6) Centrum egzaminów testowych- opinie po pierwszej sesji. 

7) Szkolenie z praw i obowiązków studenta. 

8) Organizacja White Coat Party. 

9) Studenckie Laury Medyka. 

10) Raporty. 

11) Omówienie problemów poszczególnych kierunków. 

12) Zaprezentowanie sylwetek Pełnomocników oraz ich zespołów. 

13) Ustalenie terminu kolejnego spotkania oraz sesji zdjęciowej. 

14) Wolne wnioski. 

15) Zakończenie obrad. 

 

2) Przyjęcie planu posiedzenia (20:10). 

Nikt nie zgłosił uwag do planu posiedzenia. W głosowaniu jawnym za przyjęciem oddano: 10 

głosów za; 0 głosów przeciw; 0 głosów wstrzymujących się. 

Głosowanie jawne nr 1: Przyjęcie planu II Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 

Za Przeciw Wstrzymane Łącznie 

10 0 0 10 

Wniosek Plan posiedzenia został przyjęty.  

 

Rozpoczęcie Posiedzenia o 20:10 
 

3) Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nikt nie zgłosił uwag do sprawozdania z I Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023. 

 

Głosowanie jawne nr 2: Przyjęcie sprawozdania z I Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 

2022/2023 

Za Przeciw Wstrzymane Łącznie 

10 0 0 10 
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Wniosek Sprawozdanie z I Posiedzenia WRS CM UZ kadencji 2022/2023 

zostało przyjęte.  

 

4) Spotkanie z Władzami Rektorskimi i Dziekańskimi w sprawie godzin rektorskich. 

 

a. W czasie dyskusji pomiędzy przedstawicielami Rady Medyków a przedstawicielami 

Parlamentu Studenckiego UZ, członkowie wymienionych organów samorządu 

studenckiego doszli do wniosku potrzeby zorganizowania spotkania z Władzami 

Rektorskimi oraz Dziekańskimi CM UZ w sprawie godzin rektorskich.  

b. Przewodniczący Rady, Miłosz Korczak, zwrócił uwagę, iż na spotkanie z władzami 

powinno wybrać się kilku członków WRS.  

c. Przewodniczący poprosił osoby obecne na spotkaniu o przemyślenie, kto z nich może 

wziąć udział w rozmowie oraz rozważenie tematu do połowy sierpnia. Podkreślił 

również, że termin spotkania z władzami będzie nieodwołalny.  

 

5) Sprawa regulaminu wyjazdu Science Camp Nauka dla Zdrowia 2023. 

 

a. Prowadzący posiedzenie poprosił Annę Nicałek o przedstawienie sprawy. Uczestnicy 

spotkania zostali zapoznani z pierwotną oraz poprawioną wersją regulaminu wyjazdu. 

 

6) Centrum egzaminów testowych- opinie po pierwszej sesji. 

 

a. Miłosz Korczak poprosił o zabranie głosu Palomę Staniszewską, Jacka Stelmaszczyka 

oraz Izabellę Cholewińską. 

i. Paloma Staniszewska miała okazję wziąć udział w I egzaminie przeprowadzonym 

w Centrum Komputerowym (CK) jako obserwator zaproszony przez Władze 

Dziekańskie CM UZ. Przedstawicielka WRS CM udzieliła pozostałym członkom 

Rady Medyków informacji nt. dostępnego zaplecza technicznego w nowym 

centrum egzaminacyjnym oraz podzieliła się swoimi spostrzeżeniami. 

ii. Następnie Jacek Stelmaszczyk oraz Izabella Cholewińska, jako studenci, którzy 

mieli okazję pisać I egzamin w nowym CK, przedstawili swoją opinię na temat 

nowej infrastruktury oraz przebiegu egzaminu. 

b. Prowadzący spotkanie Miłosz Korczak podziękował członkom Rady za przedstawienie 

swoich opinii.  

c. Przewodniczący WRS oddelegował Palomę Staniszewską do kontrolowania sytuacji i 

informowanie na bieżąco o sprawach z nią związanych. 

 

7) Szkolenie z praw i obowiązków studenta. 

 

a. Miłosz Korczak przyznał, że w tym roku akademickim nie udało się przeprowadzić 

szkolenia wśród studentów I roku ani żaden ze studentów CM UZ nie wziął udziału w 

szkoleniu EPS w Krakowie. Z tego powodu szkoleniem zajmą się głównie Miłosz 

Korczak, Kacper Łuszczki oraz Anna Nicałek, którzy uczestniczyli w poprzedniej 

edycji EPS oraz przeprowadzili już szkolenia wśród studentów CM UZ. 



 

Osoba kontaktowa 

Imię i nazwisko: Miłosz Korczak 

E-mail: przewodniczacy.rady.medykow@gmail.com 

Tel.: +48 668 803 545 

Przewodniczący podkreślił, że przyda się nowa osoba w grupie zajmującej się 

szkoleniami, ktoś z młodszych roczników oraz pozostałych kierunków, kto zarówno w 

roli obserwatora, jak i szkoleniowca weźmie udział w szkoleniu zorganizowanym w 

październiku.  

b. Jacek Stelmaszczyk zgłosił się do pomocy przy przeprowadzeniu szkolenia. 

c. Kacper Łuszczki przedstawił charakterystykę szkolenia: zwykle trwa 1,5h, obejmuje 

tematykę różnic w obowiązkach, prawach i przywilejach studenta- obowiązków jest 9, 

a praw 19.  Ważne jest, żeby każdy student o tym wiedział, że może przenosić się 

między kierunkami oraz ma możliwość składania wniosków i skarg. W trakcie 

szkolenia największy nacisk kładzie się na aspekt praktyczny.  

 

8) Organizacja White Coat Party. 

 

a. Miłosz Korczak przedstawił planowany termin imprezy- październik oraz poprosił o 

zgłoszenie się osób chętnych do pomocy w organizacji i ustalenia szczegółów 

wydarzenia. 

b. Spośród uczestników spotkania do pomocy zgłosiły się następujące osoby: Paloma 

Staniszewska, Jacek Stelmaszczyk, Natalia Torz, Izabella Cholewińska oraz Kacper 

Łuszczki. 

 

9) Studenckie Laury Medyka. 

a. Prowadzący spotkanie nakreślił, iż potrzebne będzie przygotowanie ankiety, 

przeprowadzenie głosowania oraz rozdanie nagród zwycięzcom konkursu.  

b. Kacper Łuszczki przedstawił, na czym konkurs polega oraz jakie dotychczas 

kategorie obejmuje. Kilka osób jest potrzebnych do pomocy w organizacji 

wydarzenia- przygotowanie grafik promujących, dyplomów, a także analiza i 

ewentualne wprowadzenie zmian w obecnym regulaminie i kategoriach. 

c. Jacek Stelmaszczyk zgłosił, że wśród znajomych ma grafika, który może 

wykonać kilka projektów do wyboru. 

d. Miłosz Korczak podziękował za chęć pomocy i podkreślił, że współpraca nie 

może opierać się na wynagrodzeniu finansowym, jednak autor prac zostanie 

oznaczony w podziękowaniu za pomoc na profilach społecznościowych WRS. 

 

10) Raporty. 

a. Miłosz Korczak wspomniał, że na spotkaniu z Panią Dziekan, został podjęty temat 

przygotowania przez WRS raportów. Przewodniczący pragnie zaangażować w ten 

projekt Rady osoby z młodszych roczników, by ta inicjatywa przetrwała wśród 

członków WRS.  

b. Przewodniczący WRS zaznaczył, że jest to praca podobna do pisania artykułu 

naukowego oraz podał najważniejsze tematy do najbliższych raportów. Są to: 

Zainteresowanie szkołą doktorską, studiami podyplomowymi; Ocena nt. planu zajęć i 

usprawnień; Opinia studentów 6 roku oraz absolwentów dotycząca dofinansowania do 

kursów/platform LEK oraz Ankieta o zdrowiu psychicznym studentów.  
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11) Omówienie problemów poszczególnych kierunków. 

a. Delegat Kierunku fizjoterapia Mateusz Mroziński oraz przedstawiciel kierunku 

ratownictwo medyczne, członek WRS Arkadiusz Gwara przedstawili Radzie Medyków 

najważniejsze sprawy dotyczące ich kierunków.  

 

12) Zaprezentowanie sylwetek Pełnomocników oraz ich zespołów. 

 

a. Komisja ds. Rozwoju Nauki: Natalia Torz oraz Jacek Stelmaszczyk- koła naukowe, 

konferencje na UZ lub CM. Obecnie Natalia Torz zbiera spis aktywnych kół 

naukowych, działających w ramach CM.  

b. Komisja ds. zewnętrznych- Izabella Cholewińska wraz z Michałem Dąbrowskim- 

aktualnie główny nacisk na social media w sprawie WCP.  

c. Komisja ds. Jakości Kształcenia- Paloma Staniszewska: tematyka związana z jakością 

kształcenia oraz regulaminy.  

 

13) Ustalenie terminu kolejnego spotkania oraz sesji zdjęciowej. 

 

a. Kolejne spotkanie powinno odbyć się pod koniec września w ramach podsumowania 

wakacji- co się wydarzyło w tym czasie, ustalenie planu działania w związku ze 

szkoleniem z praw i obowiązków studenta oraz przeprowadzeniem Laurów Medyka. 

Członkowie WRS ustalili, że warto, by po spotkaniach oficjalnych tego samego dnia 

wieczorem odbywała się zdzwonka, by omówić i zająć się ważnymi sprawami na 

bieżąco. 

b. Sesja zdjęciowa- powinna odbyć się pod koniec września lub na początek października. 

Prawdopodobnie Rada poprosi o współpracę Biuro Promocji UZ lub Paulinę 

Muszyńską z PS i wstawi zdjęcia na swoje media społecznościowe. 

 

14) Wolne wnioski. 

a. Jan Nicikowski poruszył temat możliwości powołania pełnomocników lub 

sporządzenie konkretnej listy osób do reprezentowania studentów przez Radę przed 

radami dyscypliny: instytutu nauk o zdrowiu oraz instytutu nauk medycznych. Zwrócił 

uwagę, że najlepiej będzie, jeśli Rada przygotuje pismo i wystosuje je do Pani Dziekan, 

by otrzymało jej rekomendacje, ponieważ senat nadaje możliwość udziału w 

posiedzeniach rad dyscyplin na polecenie Rektora. 

b. Miłosz Korczak przyznał, że jest to istotna sprawa, a skoro są 2 dziedziny, to warto, 

żeby zgłosiły się 2 osoby i poprosił członków WRS o zastanowienie się, kto byłby 

chętny do zostania pełnomocnikiem w radach dyscyplin. 

 

Nie zgłoszono więcej wniosków.  

Obrady zakończyły się o godzinie 22:42 

Protokół sporządziła Anna Nicałek. 


